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Avtor: Nino Kovačič, 5. razred 

V šolskem letu 2022/2023 petošolci OŠ Žetale 
sodelujemo v projektu vseslovenske kolesarske 
pobude Varno na kolesu, katere namen je 
zagotavljanje prometne varnosti najmlajših. 
Avtor projekta je  družba Butan plin s strokovno 
podporo Agencije RS za varnost prometa, 
Direkcije RS za ceste, Kolesarske zveze 
Slovenije, Policije in drugih partnerjev. 
Kolesarska pobuda se usmerja k najmlajšim, ki 
se v novi vlogi šele vključujejo v cestni promet. 
Čez vse šolsko leto bomo obravnavali 
kolesarske tematike in osvajali nova znanja. 
 

 

 
 

V okviru naloge »Postajam kolesar«,  smo 
naredili intervju s    predstavnikom Policijske 
postaje Podlehnik, z gospodom  Damjanom  
Bračičem, ki se je z veseljem odzval na naše 
povabilo. 
 

1. Gospod policist, Damjan Bračič, kakšna se vam zdi prometna varnost v Občini Žetale? 
Občina Žetale je ena izmed redkih občin, ki spada pod Policijsko postajo Podlehnik, kjer je prometna varnost zelo 
zadovoljiva. Vsako leto objavljamo poročilo prometne varnosti, ki je dostopna na spletni strani Policijske postaje in 
Občine Žetale. Želimo si, da dobra prometna varnost ostane še naprej. 
  
2. Kateri so najpogostejši prekrški kolesarjev? 

- Izsiljevanje prednosti 
- Neupoštevanje prometne signalizacije (znak stop, neupoštevanje pravil vožnje po kolesarski stezi).  

 
3. Ali upoštevajo kolesarji, ki kolesarijo skozi našo občino, prometna pravila?  
Da, kolesarji v veliki večini upoštevajo prometna pravila in so primerno opremljeni. 
  
4. Ali imamo v Žetalah dovolj priložnosti za varno kolesarjenje? 
Ne, lahko bi bilo bolje urejeno.  Potrebovali bi  kolesarske poti. Žal pa je to povezano z denarnimi sredstvi. Težava je 
predvsem  poleti, ko je gostota prometa večja, zaradi bližine mejnih prehodov. Kolesarji spadajo v ogroženo skupino.  
 

5. Ali bi v Žetalah potrebovali kolesarske poti?  
Seveda bi jih potrebovali, v vsaki vasi lepe občine Žetale bi jih potrebovali. 

 


